
  Zápis ze zasedání obecního zastupitelstva č. 3 obce Kundratice    
konaného dne 26.3.2024 

 
Přítomni: Pávek P., Šiborová M., Zahálka R., Kopáček J., Sysel D., Kudláč L.,  Šibor V. 
Omluveni:  
 Zapisovatel: Šiborová M. 
 
 

Program:  
     1. Zahájení 
     2. Návrh a schválení zapisovatele a ověřovatele zápisu 
     3. Schválení programu ZO 
     4. Seznámení s korespondencí 

 5. Žádosti 
     6. Diskuze 
                 7. Závěr 
 
 
 
Ad 1)   Starosta zahájil schůzi a přivítal přítomné. 
 
Ad 2)  Zastupitelé jednohlasně zvolili ověřovatele zápisu: p. Rostislav Zahálka a p. David Sysel 
a zapisovatele Šiborová Marcela 

Hlasování: 7 hlasů pro a 0 hlasů proti 
 

Ad 3) Zastupitelé obce program ZO jednomyslně schválili 
           Hlasování :  7  hlasů pro a 0 hlasů proti – bez výhrad 
 
Ad 4)   Technické služby  přistavení biokontejneru 1 313,- Kč, Technické služby svoz odpadů 
22 522,- Kč  

Hlasování: 7 hlasů pro a 0 hlasů proti – bez výhrad 
 
Ad 5) Žádost manželé Doležalovi chtějí koupit části obecního pozemku 807/1 na nákresu jsou 
znázorněny 3 části o celkové výměře 29 m2. Důvodem je oplocení pozemku, parkování a 
zbudování chodníku k obytnému domu. Zastupitelstvo projednalo všechny argumenty pro a 
proti. Celkově se prodej jeví jako problematický z hlediska sousedských vztahů a prohrnování 
sněhu na obecním pozemku. Žadatel bude pozván k místnímu šetření. 

Hlasování: 0 hlasů pro, 4 hlasy proti, 3 se zdrželi hlasování 
 

Žádost o poskytnutí finančního daru na Linku bezpečí z.s. Jedná se o 2000 Kč 
Hlasování: 6 hlasů pro a 1 hlas proti 

Ad 6) 
Nabídka na letecké snímkování 5999 Kč za balíček. Snímky v tištěné i elektronické podobě. 

Hlasování :  0  hlasů pro a 7 hlasů proti  
 



1.3.2024 byla podaná žádost do Místní akční skupiny MOST Vysočiny o.p.s.. o dotaci na 
výstavbu chodníku. Zastupuje nás firma Dotace pro obce p., Zpět přišla výzva na doplnění 
projektu, po konzultaci s firmou Dotace pro obce bude záměr doplněn. 
  Zastupitelstvo vzalo na vědomí 
 
Návrh firmy Xart na renovaci našich webových stránek. Financovalo by se to z dotace 
z Fondu Vysočiny. 

Hlasování :  7  hlasů pro a 0 hlasů proti – bez výhrad 
  
Podáme žádost o dotaci na POV na rekonstrukci KD - střecha, výloha bývalé jednoty. 

Zastupitelstvo vzalo na vědomí 
 
 
Projednání bodů z předchozího zasedání ZO – všechny body projednány – vše splněno. 

Hlasování:  7 hlasů pro a 0 hlasů proti – bez výhrad 
 
Proběhly dvě akce pro děti – velikonoční dílničky a dětský maškarní karneval – všichni 
účastnící byli velmi spokojeni. Děkujeme organizátorkám za skvělou práci. 
 Zastupitelstvo vzalo na vědomí 

 
Ad 7) Závěr  
Zastupitelstvo projednalo a schválilo všechny body programu. Schválilo žádost o podporu 
linky bezpečí, s manželi Doležalovými proběhne místní šetření. Seznámilo se s plánovanou 
akcí do programu POV. Příští zastupitelstvo se bude konat dne 23.4.2024 

 
 
 
 

Zapsala:                                   Ověřovatelé zápisu:                                Schválil starosta:  
 
 
 
 
Marcela Šiborová            Rostislav Zahálka                 Petr Pávek                                   
              David Sysel 


